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Slavje v gasilskih domovih
Delegati skupščine samoupravne interesne

skupnosti za varstvo pred požarom občine
Ljubljana-Šiška so 23. februarja sprejeli po-
ročilo o delu te interesne skupnosti in za-
ključni račun za leto 1978.

Predsednika izvršnega odbora Janka Ko-
pača isino ob tem pobarali, naj nam pove,
katere gasilske domove gradijo trenutno v
naši občini in koliko denarja so porabili lani
v ta namen?

• V naši občini obnavljamo, povečujemo
in na novo gradimo, če naštejem le pomemb-
nejše, domove v Taonu, Podutiku, Sori, Buko
vici-Utiku in Šentvidu. Tudi na nekaterih dru-
gih damovih potekajo nekatera zunanja in
notranja ddla. Predvsam tudi gasilsiki domovi
dobivajo centralno kurjavo. Poudariti velja,
da bosta domova v Tacnu in Podutiku na-
men}ena tudi za dmgo krajevno dejavnost,
medtem ko bodo v ostalih ikrajih pretežno
v uiporabi gasilcev.

• Od skuipno nad 7,21 imilijona prihodkov
smo namenijli za domove nad 1,21 milijona
dinairjev. To je le delna wednost domov, saj
so domovi sad prostovotljnega dela in izjem-
no oiplamenitenega denarja naše in še neka-
terih skuipnosti.

• Občinsika skupščiina Ljuibljana-Šiška je
sprejela odlok o financiranju vaše skupnosti

s 1. 4. 1978. Je bil zaradi tega manjši dotok
sredstev, 'kot ste pričakovali?

• Denar za našo interesno skupnost se je
zbiiral iz dveh virov. S prispevkom 0,30 od-
sitotka od bruto osebnega dohodka smo zbrali
6,388.412,40 dinarjev (94 odstotkov predvide-
nih sredstev), od požarne premije zavarovail-
ne skupnosti pa 782.543,40 din (74% načrto-
vanih sredstev). Celotno vsoto dobimo s pre-
nosorn določenih sredstev iz 1977. leta.

• Če vemo, od kod denar, je prav, da nam
je znana tudi njegova poraba.

• Za Gasi'lsko bnigado Ljubljana, mestno
gasilsko z\'ezo, zvezo SIS mesta Ljubljane in
skupne službe te interesne skupnosti smo od-
šteli 2,955.202,35 dinarjev. Za potrebe občin-
ske gasilske zveze smo dali 2,698.491,85 dinar-
jev, za redno dejavnost naše interesme skup-
nosti pa 111.022,10 din ali 68% planiranih
sredstev.

• Pustiva podatike o zbiranju in porabi
denarja, pa navediva, za ikoli-ko j_e bogatejša
in sodobnejša oprema štiriindvajsetih gasil-
skih društev v naši občini?

• Če izraziim v številki, je to za ikrepkih
586 tisoč dinarjev. Ce pa razeienim v posa-
mezne dele, pa sodi mednje šest 3004itrskih
TOMOS črpalk, osemnajst zaščitnih čelad

proti visdkim temiperaturam (UON), krovna
sirena...

• Med postavkami porabljenih sredstev
vidimo tudi nakup gasilske cisterne in sofi-
nanciranje gasilskih vozil. Teh menda še ni-
ste prejeili?

• Kuipili bomo dve 7.15Miitrs'ki FAP cister-
ni in eno 4.500-litrsko TAM cisterno. Poleg
tega bo eno od dimštev dobilo tudi orodni
voz. Delegata iz Smlednika je v skupščini za-
nimalo, kaitera društva bodo dobila cisterne.
Pri izvršnem odboru smo oblikavali posebno
komisijo, ki ,proučuje naikupne pogoje cistern
in itudi merila, po katerih bo neko društvo
upravičeno do cisterne.

• Znano je že to, da se za cisterne pote-
guje pet društev. Mi smo postavili nekatere
pogoje, ker bodo vozila večnamenska (pitna
voda); med drugim, da mora imeti društvo
voznika 'primerne kategorije, i i je voljan vo-
ziti vazilo ob vsakem času, da mora društvo
prisipevati za cisterno ustrezen delež denarja,
itn.

• Ker smo imeli v zadnjem času v Slove-
niji nekaj nesrečnih primerov s pitno vodo
(Liitija, ipop>laj\'e), bomo topili cisterne, ki bo-
do irnele higiensko izolirano notranjost, tako
da bo vanje v vsakem trenutlku moč natočiti
pitno vodo. FAP cistemi ipričakujemo v tret-
jem četrtiletju letošnjega leta, TAM pa v pr-
vem četotletju prihodnjega leta.
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